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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 

Acta número: 4/2016 

Data: 9 de maig 2016 

Lloc: Sala de reunions del gabinet del Rectorat 

Horari: de les 10:00 h a les 11.10 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 
Miguel Ángel Moliner Tena, president 

Francisco López Benet 

Juan Pablo Aibar Ausina, 

M. Victoria Camarero Suárez 

Andrés Marzal Varó 

Pilar Ezpeleta Piorno 

 

Representació de la part social 

Fernando de Vicente Pachés (UGT) 

Pablo Rodriguez Cervantes (UGT) 

Josep Manuel Quixal San Abdón (CCOO) 

Vicente Esteve Cano (CSI-F) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSI-F) 

José Iglesias Ortega (STEPV-IV) 

Francisco Lopez Segarra (STEPV-IV) 

 

Assessors i assessores de la part social 
Concepción Pinar Ferrer (UGT) 

 

 

Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 

 

Excusen l’absència 

 

Antonio Barba Juan, delega el vot en Francisco Lopez Benet. 

Joaquim Beltrán Arandes, delega el vot en Pablo Aibar Ausina. 
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Ordre del dia 

 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior. 

2.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de comissions de servei de professorat 

pertanyent als cossos docents universitaris per al curs 2016/17. 

3.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de concessió de semestres sabàtics per 

al curs 2016/17. 

4.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de concessió de Venia Docendi per al 

curs 2016/17. 

5.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de canvis de dedicació de professorat 

ajudant doctor  

6.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de sol·licituds de transformacions i 

promocions de places de professorat, d’acord amb els criteris del DCDI, 

corresponent a la primera convocatòria ordinària de l’any 2016. 

7.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de contractacions i/o transformacions 

de PDI ordinàries per atendre les necessitats docents del curs 2016/17). 

8.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de modificació de la RLT de PDI.  

9.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de modificació de barems 

específics  per als concursos de professorats ajudants  i associats. 

10.- Torn obert de paraules. 
 

 

Abans del desenvolupament de l’ordre del dia, el President de la Mesa, manifesta que en 

la pròxima reunió del Consell de Govern a celebrar el divendres 13 de maig, es portarà 

per la seua aprovació la proposta d’incloure el nou permís de gestació amb la redacció 

que es va informar favorablement en la darrera mesa Negociadora. 

A continuació pren la paraula el gerent, per manifestar que en relació amb l’IRPF a aplicar 

al personal de l’UJI que rep retribucions per conferències, cursos i convenis de l’article 

83 de la LOU, l’UJI continuarà aplicant el criteri de la Direcció General de Tributs, ja 

que entenem que la sentència sols es d’aplicació al personal afectat en el seu fallo. 

 

Desenvolupament de l’ordre del dia 

 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

 

El president pregunta els assistents si volen fer algunes al·legacions a la proposta d’acta 

de la sessió número 4 de 2016 de la Mesa Negociadora, la qual es va remetre junt amb la 

convocatòria.  

La representació de l’STEPV-IV, manifesta que falta incloure com assistent a Francisco 

Lopez Segarra. La resta d’ assistents manifesten que estan d’acord amb la proposta d’acta. 

S’inclou com assitent a Francisco Lopez Segarra. 

A continuació el president manifesta que s’aprova per assentiment. 

 

 

 

 

2.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de comissions de servei de professorat 

pertanyent als cossos docents universitaris per al curs 2016/17. 
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El President de la Mesa, dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat, que presenta la proposta. En relació a la plaça de TU del Departament de 

Sistemes Industrials i Disseny, indica que l’idea es fer una permuta, però es vol que el 

primer any siga una comissió de serveis. Pel que fa a la plaça de TU del Departament 

d’Estudis Anglesos, també comenta que podria acabar en un concurs de trasllats. 

La representació de CCOO, manifesta que està a favor de la proposta, però considera seria 

be que en el temps es fera un debat d’on comença el dret individual i el col·lectiu de l’UJI, 

ja que l’UJI forma i després el personal marxa. 

 

Al no haver més intervencions el President dona per informada favorablement la proposta 

per assentiment. 

 

 

3.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de concessió de semestres sabàtics per 

al curs 2016/17. 

 

El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat que presenta la proposta. A continuació manifesta que totes sol·licituds 

compleixen els requisits de la normativa, incloent l’informe favorable del Departament i 

el compromís d’assumir les necessitats docents derivades del semestre sabàtics.. 

 

Al no haver més intervencions el President dona per informada favorablement la proposta 

per assentiment. 

 

4.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de concessió de Venia Docendi per al 

curs 2016/17. 

 

El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat que presenta la proposta, la qual inclou un total de 598.85 crèdits, dels quals 

345 corresponen a personal investigador en formació (68.5 per a contractats del programa 

FPU) i 253 a investigadors postdoctorals. El total de venies suposa un 3,4% del total de 

crèdits de POD de l’UJI per al curs 2016/17. El vicerector comenta que no es produeix la 

no renovació de cap associat com a conseqüència de la concessió de venies docendi. 

 

Al no haver més intervencions el President dona per informada favorablement la proposta 

per assentiment. 

 

5.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de canvis de dedicació de professorat 

ajudant doctor. 

 

El President de la Mesa, dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat que presenta la proposta, la qual inclou no més el canvi de dedicació d’un 

professora ajudant doctor de l’àrea d’Anàlisi Geogràfic Regional.  

 

 

 

Al no haver més intervencions el President dona per informada favorablement la proposta 

per assentiment. 
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6.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de sol·licituds de transformacions i 

promocions de places de professorat, d’acord amb els criteris del DCDI, 

corresponent a la primera convocatòria ordinària de l’any 2016. 

 

El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat que presenta la proposta, la inclou una transformació de professor 

col·laborador a contractat doctor, així com les dotació de places per promoció a CU, TU, 

PCD i AJD sol·licitades pels departament i que compleixen els requisits del DCDI.  

 

La representació de CCOO s’interessa per la situació d’una professora TU de la Unitat 

Predepartamental de Dret del Treball que li ha dirigit un correu indicant-li que la seua 

sol·licitud de dotació d’una plaça de promoció a CU no ha estat atesa pel departament 

 

El vicerector comenta que en l’àrea a la que pertany aquesta professora no es compleix el 

requisit establert en l’article 14.2 b) del DCDI, per la qual cosa no és possible la dotació 

d’una nova plaça de CU. El vicerector comenta que li consta que aquest punt va ser tractat 

en una reunió del Consell de Departament i que al vicerectorat no ha arribat cap 

sol·licitud. El vicerector comenta que aquesta situació s’ha produït també en altres 

departaments de l’UJI. 

 

Maria Victoria Camarero, membre de la Mesa Negociadora  i directora de la UPD de Dret  

del Treball, Seguretat Social i Eclesiàstic de l’Estat, completa la informació al respecte 

indicant que es va tractar en reunió de Consell aquest punt, es va constatar l’incompliment 

del requisit del DCDI i, finalment, es va retirar per part de la professora la sol·licitud de 

la plaça 

 

Al no haver més intervencions el President dona per informada favorablement la proposta 

per assentiment. 

 

7.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de contractacions i/o transformacions 

de PDI ordinàries per atendre les necessitats docents del curs 2016/17). 

 

El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat que presenta la proposta. El vicerector comenta que la proposta inclou la 

convocatòria de 29 places de professorat Ajudant Doctor, de les quals, 14 seran de tipus 

I i 15 de tipus II, així com la convocatòria de 75 places de professorat associat. La 

proposta inclou la no renovació de 10 professors associats, 9 dels quals per petició pròpia 

i una a petició del departament per la dolenta avaluació de la seua activitat docent. També 

indica que com a conseqüència de les reduccions de necessitats docents, es produirà 

també la no renovació de 4 professora associats més, tots ells de l’àmbit del grau en 

Arquitectura Tècnica.  

 

 

 

El vicerector informa que també es proposa la convocatòria de 54 places de professorat 

associat assistencial de Ciències de la Salut, de les quals no més 28 corresponen a noves 

places de professorat. 

 

La representació d’UGT comenta que és probable que el professorat associat, la renovació 
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del qual no tindrà lloc a petició del departament, pot presentar-se a una nova plaça. El 

vicerector indica que en la convocatòria de places d’associat s’indica la exclusió dels 

sol·licitants que han tingut una avaluació negativa de la seua activitat docent.  

 

Al no haver més intervencions el President dona per informada favorablement la proposta 

per assentiment. 

 

 

8.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de modificació de la RLT de PDI.  

 

El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat que presenta la proposta, la qual inclou totes les places indicades en els punts 

anteriors, així com les corresponents a la Oferta Pública d’Ocupació de PDI de l’UJI de 

l’any 2016. El vicerector comenta que cal revisar el document per a incloure tots els 

requisits que aniran en la convocatòria.   

 

Al no haver més intervencions el President dona per informada favorablement la proposta 

per assentiment. 

 

9.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de modificació de barems 

específics  per als concursos de professorats ajudants  i associats. 

 

El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat que presenta la proposta. En el cas del barem d’AJD de la unitat 

predepartamental d’Infermeria, s’acorda que cal incloure la direcció de TFG i TFM en 

l’apartat de docència i no investigació.  

 

La representació de l’STEPV-IV manifesta que els documents han arribat molt tard i no 

els ha donat temps a estudiar-los, per la qual cosa s’abstindran. 

 

La representació de CCOO, manifesta que el barem de Dret privat, ens agrada i hauria 

que pensar si es puguera fer extensible a la resta de Departaments. 

 

A continuació i al no haver mes intervencions, el President de la Mesa, sotmet a votació 

la proposta per al seu informe i s’obté el següent resultat: 

 

A favor de la proposta: 8 vots, de la representació de l’UJI, entre vots presents i delegats, 

més 6 vots, corresponen 2 per cadascuna de les centrals sindicals presents en la Mesa, 

CCOO, UGT i CSIF. 

 

Abstencions: 2 vots de la representació de l’STEPV-Iv. 

 

10.- Torn obert de paraules. 

 

La representació d’UGT pregunta si en el tema de promoció de la professora TU de l’àrea 

de Dret del Treball i de la Seguretat Social s’ha tingut en compte la seua minusvalidesa. 

També pregunta sobre quan es reprendran les accions socials i entre elles, el programa de 

vacances. 
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El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat contesta que no ha hagut cap 

sol·licitud de plaça des del departament i que no es compleixen els requisits del DCDI. 

Així mateix indica que s’ha rebut un escrit de la professora en vicerectorat al qual se li 

donarà resposta en temps. 

 

El President de la Mesa, contesta sobre el tema de les accions socials i en concret sobre 

el tema de les vacances i manifesta que es un mandat de la llei de pressuposts, tant estatal 

com autonòmica, el deixar el programes en suspens. 

 

A continuació la representació d’UGT, manifesta que quan l’UJI imposa una sanció 

disciplinaria a algun membre del PAS o del PDI, si el laboral, hi ha que donar part al 

Comité d’Empresa i si es funcionari a la Junta de personal, ja que hem tingut noticies per 

premsa de l’imposició de sancions i cap dels òrgans de representació ha tingut 

l’informació per part de l’administració de l’UJI. 

 

La representació de CSI-F, manifesta que les sancions greus imposades fins ara, que se 

comuniquen. 

 

El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat informa de que ha hagut dos 

professors contractats doctors als que com a conseqüència d’un expedient disciplinari 

se’ls ha imposat una sanció de tres mesos de suspensió d’ocupació i sou. 

 

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que es done trasllat al Comité d’empresa. 

 

La representació de CCOO, manifesta que en un dels casos el pare d’una alumna 

denunciant, es afiliat a CCOO i ells saben que es el que han de fer. 

 

La representació de CSI-F, pregunta sobre en quina situació s’encontra el document de 

modificació de la RLT del PAS. 

 

El President de la Mesa, manifesta que s’està treballant internament i que com es va 

quedar en la Mesa Tècnica, estem esperant les propostes de les Centrals Sindicals, per 

poder-les estudiar i presentar la proposta. 

 

Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 

 

 

El secretari, 

 

Vistiplau, 

El president, 

 


